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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ ieénvlő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhez

„A Budapesti Rendőr főkapitányság átszervezéséró7 ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Szeptember végén jelentették be, hogy jelentős átszervezést hajtanak végre a Budapesti
Rendőr-főkapitányságon . A híradások szerint az átszervezés keretében a BRFK központ i
egységei terhére több száz fővel növelik a kerületi kapitányságok létszámát . A rendőrség
vezetése az átalakítások egyik céljaként a közterületi rend őri jelenlét növelését jelölte meg.

Ezzel szemben a hvg .hu című internetes hírportál december 3-án arról számolt be, hogy a
BRFK-án mintegy 750 státuszt szüntetnek meg. A hírportál értesülése szerint a felszámoland ó
üres posztokat korábban a kerületi kapitányságok kapták, hogy azokat így töltsék fel, de aztá n
— egy újabb döntéssel — elvették azokat . Úgy tudják, van olyan kapitányság, amelynek 29 üre s
státuszát veszik el .

December 4-6 sajtótájékoztatóján Felkai László közigazgatási államtitkár sem tagadta az üre s
státuszok megszüntetését. A kormányportálon olvasható beszámoló szerint az erre irányul ó
újságírói kérdésre válaszolva államtitkár úr az alábbiakat fejtette ki : „önmagában az ország
közbiztonságát, bűnügyi helyzetét, a szubjektív biztonságérzetet nem a rendőrség létszáma
határozza meg, hanem a b űncselekményt elkövetők lebukásának veszélye. Hozzátette : ha
valóban leépítik a 750 státuszt, akkor is nagyságrenddel több ember garantálja a
közbiztonságot, hiszen nőtt a polgárőrök száma, valamint új jogosítványokkal ruházták fel a
halőröket és vadőröket. "

Kérem tisztelt Miniszter Urat, hogy adjon tájékoztatást a BRFK átszervezésér ől! Mely
szervezeti egységeknél pontosan mennyivel csökkentették, illetve növelték a rendszeresített



státuszok számát? Ténylegesen hány rendőr került áthelyezésre az átalakítás során? Pontosan
mely rendőri szerveknél, mely beosztásokban nő tt ténylegesen a szolgálatot teljesítő állomány
létszáma, és mely szervek rovására történt meg a létszámemelés? Valóban megszüntettek üre s
státuszokat a BRFK-án? Ha igen, kérem, tájékoztasson, hány státuszt szűntettek meg !

Lassan az átalakítás befejezésére korábban Önök által megjelölt minden határid ő lejár . Ezért
kérem tisztelt Miniszter Urat, hogy érdemben tájékoztasson az átalakításról! Ellenkező
esetben kezdeményezni fogom az Országgyűlés Honvédelmi és Rendészeti Bizottsága
elnökénél a BRFK átalakítás ügyének napirendre vételét, ennek hiányában az Ellen őrző
Albizottság vizsgálatát .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . december 18 .

dr. Harangozó Tamás

országgyűlési képviselő
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